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Protokół nr LIX/2022 

LIX Sesja w dniu 8 września 2022  

Obrady rozpoczęto 8 września 2022 o godz. 12.00, a zakończono o godz. 15.00 tego samego 

dnia. 

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 21 radnych. Lista obecności stanowi  

zał. nr 1 do protokołu. 

 

Zdalnie 

Radny Jan Mickiewicz 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel 

• Skarbnik Miasta –Kamila Wybraniec 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

• Kierownicy Jednostek Organizacyjnych  

• Prezesi Miejskich Spółek Komunalnych 

• Przedstawiciele Młodzieżowej Rady Miejskiej 

• Mieszkańcy 

 

Ad. pkt 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek otworzył obrady LIX sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym. 

Przewodniczący powitał zebranych. Poformował, że głosowanie będzie odbywało się poprzez 

imienne wyczytywanie radnych i podniesienie ręki. Osoby posiadające ze sobą tablety 

zgłaszają się do wypowiedzi przez tablety pozostali radni w celu zabrania głosu w dyskusji  

i bycia słyszalnymi dla mieszkańców zobowiązani są podejść do mównicy.  Obsługę prawną 

zapewnia Mecenas Agnieszka Jakubowska,  a protokólantem jest Irena  Małachowska. 

Ad. pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

Nie zgłoszono poprawek do porządku obrad i Przewodniczący przeszedł do realizacji 

poniższego porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Ocena realizacji budżetu miasta za I półrocze 2022 r. 

4. Okresowa ocena realizacji zadań w ramach robót publicznych. 

5. Przyjęcie „Sprawozdania z wykonania uchwały Nr LVIII/438/98 Rady Miejskiej  

w Kętrzynie z dnia 28 stycznia 1998 r. w sprawie określenia zasad gospodarki 
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nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Kętrzyn za okres od 1 

stycznia 2022 r. do 30 czerwca 2022 r. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1 regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej 

Kętrzyn. 

6.2 wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

6.3 zmiany uchwały Nr XII/85/15 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 31 sierpnia 2015 r. w 

sprawie powierzenia Kętrzyńskiemu Towarzystwu Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. 

w Kętrzynie wykonywania zadań własnych obejmujących gospodarkę 

nieruchomościami Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

6.4 przyjęcia do wykonania zadania Powiatu Kętrzyńskiego w zakresie utrzymania 

zimowego,  

w sezonie 2022-2023, dróg powiatowych na terenie miasta Kętrzyna. 

6.5 zmiany Uchwały Nr VII/58/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 2019 r.  

w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za usługi w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości odpadów 

komunalnych oraz nieczystości ciekłych. 

6.6 nadania nazwy skwerowi na terenie miasta Kętrzyn. 

6.7 udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin "Barcja" w Kętrzynie na realizację 

inwestycji „Budowa ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn - Gierłoż – Parcz – I etap”. 

6.8 zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033.  

6.9 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie za  

II kwartał 2022r. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej  

w Kętrzynie oraz prac między sesjami. 

9. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

10. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona 

odpowiedź. 

13. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

14. Przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Miejskiej z dnia 30 czerwca 2022r. 

15. Przyjęcie protokołu z LVII sesji Rady Miejskiej z dnia 8 lipca 2022r. 

16. Przyjęcie protokołu z LVIII sesji Rady Miejskiej z dnia z dnia 18 sierpnia 2022. 

17. Zamknięcie LIX sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Ad. pkt 3. 

W tej części posiedzenia rada przystąpiła do oceny realizacji budżetu miasta za I półrocze 

2022 r. Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej  

w Kętrzynie Marian Toruński poinformował, że powyższa komisja oceniła pozytywnie 

realizację budżetu za I półrocze 2022 r. Innych uwag nie wniesiono. Sprawozdanie stanowi 

zał. nr 2 do protokołu. 
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Ad. pkt 4. 

Rada dokonała okresowej oceny realizacji zadań w ramach robót publicznych. Uwag nie 

wniesiono. Informacja w tym zakresie stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Ad. pkt 5. 
Rada w głosowaniu imiennym, jednogłośnie – 21 głosów „za” przyjęła „Sprawozdania  
z wykonania uchwały Nr LVIII/438/98 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 28 stycznia 1998 r. 
w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy 
Miejskiej Kętrzyn za okres od 1 stycznia 2022 r. do 30 czerwca 2022 r. Sprawozdanie stanowi 
zał. nr 4 do protokołu 

Ad. pkt 6. Podjęcie uchwał w prawach: 
6.1 

Rada w głosowaniu imiennym, jednogłośnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę w sprawie 
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej 
Kętrzyn. Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady i Burmistrz Miasta 
pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Uchwała 
wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

6.2 
Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady 
Miejskiej w Kętrzynie. Przewodniczący rady poinformował, że Komisja Edukacji, Zdrowia  
i Spraw Socjalnych oraz Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów pozytywnie 
zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. Komisja Gospodarki Komunalnej nie wyraziła 
opinii, gdyż głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. W żadnej komisji nie wskazano 
kandydatury, komisje opiniowały tylko projekt uchwały bez wskazywania kandydatów. Były 
dwie kandydatury: Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel i Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw 
Społecznych Katarzyna Kopeć. 
Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel podziękował młodzieżowej radzie za wytypowanie jego 
kandydatury, jednakże w związku z tym, że rada negatywnie zaopiniowała jego kandydaturę 
na poprzedniej sesji, rezygnuje z możliwości kandydowania. W związku z tym 
przewodniczący rady zwrócił się do Katarzyny Kopeć z zapytaniem, czy wyraża zgodę na 
kandydowanie. Katarzyna Kopeć wyraziła zgodę na kandydowanie? Zapytał również, czy  
w międzyczasie wpłynęła jakaś inna kandydatura. Uzyskał odpowiedź, że nie. 
Radna Wioletta Czech stwierdziła.. te dwie kandydatury, które zostały, w ogóle mi nie 
odpowiadają, moim zdaniem Młodzieżowa Rada Miejska to jest taki organ, który ma  
w swoim składzie bardzo  młodych ludzi, jeszcze nie związanych z samorządem i myślę,  
że ludzie których oni wybrali, a którzy teraz będą ich przeprowadzali, teraz przez pierwszy 
etap powinni im troszkę pomóc i wskazać.  Fantastycznie byłoby, gdyby wskazali oprócz tych 
kandydatów, których rada młodzieżowa wskazała, czyli pani Naczelnik i Pan Z-ca 
Burmistrza, którzy są bezpośrednio, bardzo bezpośrednio z samorządem związani i może nie 
powinni…pełnić tej funkcji, powinni pomóc młodym ludziom, podpowiedzieć, że są jeszcze 
inni fantastyczni ludzie w Kętrzynie, którzy mogliby tę funkcję pełnić. Dzisiaj rezygnuje Z-ca 
Burmistrza,  zostawia na bitwę jednego kandydata Panią Naczelnik, myślę, że powinna pójść 
do młodzieżowej rady ta sugestia, że są jeszcze inni ludzie, oprócz tych którzy są 
bezpośrednio, jeszcze raz powtarzam związani z samorządem. 
Przewodniczący Rady Dariusz Duczek powiedział…oczywiście uwaga jest bardzo słuszna, 
należałoby wskazywać więcej kandydatów, żeby można było dyskutować, ale na obrady 
młodzieżowej rady można było przyjść, zaproponować jakieś rozwiązanie, wskazać jakieś 
inne kandydatury, dzisiaj również  można o tym rozmawiać. 
Radny Zbigniew Nowak stwierdził….rozumiem sugestię Pani Radnej, ja też byłem tym 
kandydatem …nawet wiekiem nie odpowiadam  i nie miałbym kontaktu, dlatego ja 
zrezygnowałem, prosiłbym aby Pan Wiceburmistrz nie czuł się urażony, ale to wynika  z tego, 
że się pełni funkcję organu wykonawczego, a zawsze chciał, czy nie chciał, Burmistrza, 
Wiceburmistrza jako polityka lokalnego postrzega się, nawet kiedy jest niepartyjny to zawsze 
sprzyja jakiemuś ugrupowaniu i zawsze go społeczeństwo wtłoczy w jakieś partyjne 
układy…najlepiej jak jest sprawa czysta. Pani Katarzyna Kopeć opowiadała ile ona to ma tam 
roboty. Jak macie tak dużo roboty to trzeba zasugerować, spośród albo urzędników, albo 
spośród nauczycieli, którzy mają kontakt dobry, którzy są fantastyczni, niezależni i mogą 
poprowadzić tą młodzieżową radę… ja mam doświadczenie i długi staż ale nie mam już tego 
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kontaktu z młodzieżą, mój wnuk ma już 21 lat…myślę, że powinniśmy poszukiwać, źle się 
stało, że od razu tego nie zrobiono. 
Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Katarzyna Kopeć powiedziała, 
rozmawiamy na komisjach o różnych sprawach Pan Nowak mówi, że ja mam tam ileś roboty, 
pytałam się państwa na komisjach, czy państwo radni wiedzą jakie mam zakresy czynności, 
no jeżeli to jakaś tam robota to mam nadzieje, że zakresy czynności są dobrze znane.  
Młodzieżowa radą miejską będzie mogła się wypowiedzieć ile razy prosiłam, żeby wskazali 
więcej kandydatów, prosiłam wielokrotnie, uczestniczyli w komisji …jeżeli młodzieżowa 
rada uczestniczyła podczas pierwszej sesji jak zostali powołani prosiłam, żeby wsłuchiwali 
się w wypowiedzi państwa i wytypowali sobie kandydatów, z którymi widzą dalszą 
współpracę, przychodzą na posiedzenia, myślę że to jest bardzo duży zaszczyt, że Pan Nowak 
jako jedyny został wskazany na opiekuna, ale później są różne komentarze. Był wytypowany 
jeszcze Pan Janusz Mazurkiewicz, który zrezygnował ze względów takich, że też ma dużo 
roboty, jak to Pan Zbigniew mówi, prowadzi centrum wolontariatu i ma naprawdę dużo pracy  
i tylko z tego względu zrezygnował, że nie dałby rady. Młodzieżowa rada może potwierdzić 
ile czasu spędzamy wieczorami na grupie naszej messengerowskiej, bo niestety to jest bardzo 
dużo pracy z młodzieżą, żeby ich zmotywować, żeby wiedzieli kim są i co mogą robić, a jakie 
są granice młodzieżowej rady miejskiej, więc jeżeli moja kandydatura Państwu nie 
odpowiada to trudno, niech ewentualnie młodzieżowa rada się wypowie, czy jeszcze raz 
zrobią posiedzenie, może jeszcze kogoś wytypują. 
Przewodniczący Dariusz Duczek powiedział…pracujemy nad projektem uchwały w związku 
z tym lepiej byłoby dyskutować o nowych innych kandydaturach, tak np. żeby uzupełnić 
skład niż się przekomarzać czy tak jest lepiej, czy gorzej. Na pewno jest dobrze. To nie jest 
wieczna uchwała, tą uchwałę można zawsze zmienić, jeżeli młodzieżowa rada będzie miała 
taką wolę, albo znajdzie się radny, który będzie chciał ściśle współpracować z radą, czy też 
wskazać kogoś innego, tak jak tutaj sugestie są żeby pracownika urzędu, za zgodą Burmistrza 
do dodatkowych czynności oddelegować, to za zgodą rady na pewno możemy to zmienić.  
To jest dzisiaj start i mam nadzieję, że młodzieżowa rada z kandydatury Pani Katarzyny 
Kopeć będzie zadowolona, a w międzyczasie będziemy mogli sobie to przedyskutować.  
Następnie głos zabrał przedstawiciel młodzieżowej rady i powiedział…to co Pani Kopeć 
powiedziała to jest prawda.  Wytypowaliśmy niewielu kandydatów i większość z nich niestety 
nie chciała być opiekunem, wiąże się to częściowo z odpowiedzialnością, którą musi ponosić. 
Wracając też do Pani,  co Pani powiedziała (zwrócił się do Radnej Wioletty Czech), że nie 
chce Pani żeby opiekunem młodzieżowej rady miejskiej była Pani Kopeć i Pan 
Wiceburmistrz jakie są Pani powody i byłoby dobrze gdyby Pani wskazała 3 osoby, które by 
się nadawały na tą pozycję według Pani. Radna Czech nie wskazała.   
Przewodniczący rady powiedział, że nie udziela głosu w takiej dyskusji przy przyjmowaniu 
projektu uchwały.   
Przedstawiciel młodzieżowej rady powiedział, jeszcze chciałbym zapytać tych wszystkich, 
którzy głosowali przeciw Panu Wiceburmistrzowi, na tamtej sesji, kiedy głosowali Państwo 
przeciwko Panu Wiceburmistrzowi jakie były powody, skoro Pan Wiceburmistrz sam się do 
tego zgłosił nawet, wiedział że będzie musiał wygospodarować czas. 
Przewodniczący rady nie dopuścił do dyskusji. Powiedział kolega z młodzieżowej rady zadał 
takie pytania, odnotujemy w protokole, spróbujemy  je przedyskutować na komisjach. 
Innych uwag nie wniesiono. 
Następnie poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały z kandydaturą Katarzyny 
Kopeć. 
Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych -  10 głosów „za”, 11 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” -  nie podjęła uchwały w sprawie wyboru 
Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 
Projekt uchwały wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 6 do 
protokołu. 

6.3 
Rada w głosowaniu imiennym, jednogłośnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę w sprawie 
zmiany uchwały Nr XII/85/15 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 31 sierpnia 2015 r.  
w sprawie powierzenia Kętrzyńskiemu Towarzystwu Budownictwa Społecznego Sp.  
z o.o. w Kętrzynie wykonywania zadań własnych obejmujących gospodarkę 
nieruchomościami Gminy Miejskiej Kętrzyn. Przewodniczący poinformował, że komisje 
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stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 
6.4 

Rada w głosowaniu imiennym, jednogłośnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę w sprawie 
przyjęcia do wykonania zadania Powiatu Kętrzyńskiego w zakresie utrzymania 
zimowego, w sezonie 2022-2023, dróg powiatowych na terenie miasta Kętrzyna. 
Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 8 do protokołu. 
 

6.5 
Następnie  rada w głosowaniu imiennym: 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 9 głosów  
„ wstrzymujących się” – podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/58/2019 
Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 2019 r. w sprawie ustalenia górnych stawek 
opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie pozbywania się 
zebranych na terenie nieruchomości odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych. 
Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

6.6 
Następnie  rada w głosowaniu imiennym: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy  
„ wstrzymujące się” – podjęła uchwałę w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie 
miasta Kętrzyn. 
Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady i Burmistrz Miasta pozytywnie 
zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

6.7 
Rada w głosowaniu imiennym, jednogłośnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę w sprawie  
udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin "Barcja" w Kętrzynie na realizację 
inwestycji „Budowa ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn - Gierłoż – Parcz – I etap”. 
Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

6.8 
Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. Przewodniczący rady poinformował 

radnych, że komisje stałe pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. 

Radny Zbigniew Nowak zwrócił się z zapytaniem, czy elementy związane  

z dofinansowaniem na sprzęt do obsługi rady, KCK i MOSiR-u maja wpływ na WPF. 

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec udzieliła odpowiedzi, że mają. Radny Zbigniew Nowak 

zgłosił wniosek o odesłanie projektu uchwały w sprawie WPF i zmian w budżecie do komisji. 

Zdaniem radnego komisja rozwoju gospodarczego i finansów powinna przeanalizować, czy 

mamy doczynienia z rozsądną gospodarka finansową, czy nie. To jest dopiero początek 

września i już nie ma pieniędzy. Należy zbadać co się stało. Niech te pieniądze wrócą, tam 

skąd zostały wzięte i niech się odbędzie kontrola szczegółowa. 

Radna Marzena Gajek zgłosiła wiosek o utworzenie rezerwy celowej i przesuniecie  środków  

na funkcjonowanie MOSiR w kwocie 300 tyś. zł, oraz na  zwiększenie dotacji podmiotowej 

dla Kętrzyńskiego Centrum Kultury w kwocie 110 tyś. zł na utworzone rezerwy.  

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec stwierdziła, że powyższa zmiana nie powoduje zmiany  

w wydatkach i dochodach, wymaga tylko zmiany w uchwale budżetowej. Burmistrz Miasta 

Ryszard Niedziółka powiedział…wyjaśniliśmy, że te kwoty, które idą na zwiększone koszty 

energii nie mogą być wykorzystane w inny sposób, KCK i MOSiR to kwestie utrzymaniowe. 

Natomiast w uchwale są również sprawy inwestycyjne, które terminowo są bardzo napięte  
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i przepadną w przypadku nie podjęcia uchwały. W związku z powyższym radny Zbigniew 

Nowak wycofał wniosek. Następnie Przewodniczący rady zarządził 20 min. przerwy  

i zaprosił przewodniczących klubów i radnych niezależnych oraz Panią Skarbnik do 

przeanalizowania wniosku radnej Marzeny Gajek. 

Całość dyskusji dostępna: https://esesja.tv/transmisja/29244/lix-sesja-rady-w-dniu-

czwartek-8-wrzesnia-2022.htm 

Po przerwie  

Skarbik Miasta Kamila Wybraniec poinformowała radnych, że do uchwały budżetowej 

została przygotowana autopoprawka, która nie ma wpływu na WPF. 

Następnie poddano pod głosowanie powyższą uchwałę. 

Rada w głosowaniu imiennym: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 6 głosów „ 

wstrzymujących się”– podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021  

z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033.  

Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

6.9 
Przewodniczący rady poinformował, że komisje stałe opiniowały pozytywnie przedmiotowy 
projekt uchwały, następnie odczytał autopoprawkę Burmistrza Miasta do projektu uchwały  
w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok o treści: 
„Do projektu uchwały w sprawie zmian w Budżecie Miasta Kętrzyn na rok 2022, 

wprowadzam poniższe zmiany:  

W załączniku Nr 11 do uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2022 wprowadzam 

następujące zmiany: 

Punkt II.13 otrzymuje brzmienie: Utworzyć rezerwę celową w wysokości 65.000,00 zł z 

przeznaczeniem na zakup sprzętu do transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w razie 

wystąpienia awarii aktualnie używanego sprzętu.  

ZW.W. 758-75818 Inwestycje i zakupy inwestycyjne  65.000 zł 

 

Punkt III otrzymuje brzmienie:  

Zwiększyć przychody miasta z tytułu wolnych środków z rozliczenia lat ubiegłych, o których 

mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych o kwotę 1.348.742,00 zł, z 

przeznaczeniem na poniżej wyszczególnione wydatki budżetowe: 

1. Sporządzenie dokumentu - wyliczenie luki finansowej w projekcie pn. „Zachowanie 

dziedzictwa kulturowego dzięki renowacji Zamku w Kętrzynie wraz z jego 

otoczeniem” – 2.000,00 zł. 

2. Wykonanie tablicy oznaczenia budynku „Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego – 

Kętrzyński Dom Wsparcia” -2.000,00 zł. 

3. Wykonanie audytu energetycznego dla budynku „Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego 

– Kętrzyński Dom Wsparcia” – 5.000,00 zł 

4. Zwiększenie dotacji dla Muzeum im. Wojciecha Kętrzyńskiego o kwotę 104.310,00 zł 

z przeznaczeniem na: 

 Zakup kolekcji poświęconej browarnictwu dawnego Kętrzyna, browarnictwa Prus 

Wschodnich -70.000,00 zł 

 Wkład własny w wysokości 39,11 % całkowitego kosztu, do zadania pn. 

„Konserwacja chorągwi nagrobnej Fryderyka von der Groeben, bohatera bitwy 

pod Wiedniem” - 31.310,00 zł, 
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 Organizacja spektaklu plenerowego – 3.000,00 zł. 

5. Zwiększenie dotacji podmiotowej dla Miejskiej Biblioteki Publicznej w łącznej 

wysokości 30.000,00 zł. 

6. Utworzenie rezerwy celowej dla jednostek samorządowych instytucji kultury w 

związku ze wzrostem cen mediów  – 110.000,00 zł. 

7. Wykonanie remontów cząstkowych ulic na terenie miasta – 30.000,00 zł. 

8. Zakup zabawek na place zabaw na terenie miasta – 40.000,00 zł 

9. Zwiększenie środków na realizację zadania „Konserwacja miejskiej sieci kanalizacji 

deszczowej Gminy Miejskiej Kętrzyn”  – 70.000,00 zł 

10. Wykonanie wymiany i napraw instalacji elektrycznej oraz pokrycie kosztów 

przestawiania pieców w lokalach mieszkalnych stanowiących własność Gminy 

Miejskiej Kętrzyn– 190.000,00 zł. 

11. Zakup mundurów bojowych i galowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kętrzynie 

– 45.000,00 zł. 

12. Zwiększenie wynagrodzeń w Szkole Podstawowej nr 5  w związku ze wzrostem 

zatrudnienia – 19.100,00 zł. 

13. Zwiększenie wynagrodzeń w Szkole podstawowej Nr 1 w związku ze wzrostem 

zatrudnienia – stołówka szkolna - 19.400,00 zł. 

14. Utworzenie rezerwy celowej dla jednostek organizacyjnych Gminy Miejskiej Kętrzyn 

w związku ze wzrostem cen mediów. 

15. 300.000,00 zł 

16. Zabezpieczenie środków pokrycie kosztów postępowań sądowych -  193.246,00 zł. 

17. Zabezpieczenie środków własnych na funkcjonowanie Centrum Opiekuńczo-

Mieszkalnego – Kętrzyński Dom Wsparcia w łącznej wysokości – 191.878,00 zł. 

 

ZW. P. § 950 1.348.742 zł 

1 ZW.W. 921-92195 
Wydatki bieżące jednostek budżetowych 

związane z realizacją ich statutowych zadań 
2.000 zł 

2 ZW.W. 852-85203 
Wydatki bieżące jednostek budżetowych 

związane z realizacją ich statutowych zadań 
2.000 zł 

3 ZW.W 852-85203 
Wydatki bieżące jednostek budżetowych 

związane z realizacją ich statutowych zadań 
5.000 zł 

4 ZW.W 921-92118 Dotacja na zadania bieżące 104.310 zł 

5 ZW.W 921-92116 Dotacja na zadania bieżące 30.000 zł 

6 ZW.W 758-75818 
Wydatki bieżące jednostek budżetowych 

związane z realizacją ich statutowych zadań 
110.000 zł 

7 ZW.W 600-60016 
Wydatki bieżące jednostek budżetowych 

związane z realizacją ich statutowych zadań 
30.000 zł 

8 ZW.W. 926-92695 
Wydatki bieżące jednostek budżetowych 

związane z realizacją ich statutowych zadań 
40.000 zł 

9 ZW.W 900-90001 
Wydatki bieżące jednostek budżetowych 

związane z realizacją ich statutowych zadań 
70.000 zł 

10 ZW.W 700-70007 
Wydatki bieżące jednostek budżetowych 

związane z realizacją ich statutowych zadań 
190.000 zł 

11 ZW.W. 754-75412 Świadczenia na rzecz osób fizycznych 45.000 zł 

12 ZW.W 801-80101 Wynagrodzenia i składki od nich naliczane 19.100 zł 
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13 ZW.W 801-80148 Wynagrodzenia i składki od nich naliczane 19.400 zł 

14 ZW.W. 758-75818 
Wydatki bieżące jednostek budżetowych 

związane z realizacją ich statutowych zadań 
300.000 zł 

15 ZW.W 921-92195 
Wydatki bieżące jednostek budżetowych 

związane z realizacją ich statutowych zadań 
193.246 zł 

16 

ZW.W 852-85203 Wynagrodzenia i składki od nich naliczane 11.024 zł 

ZW.W. 852-85203 Świadczenia na rzecz osób fizycznych 2.500 zł 

ZW.W 852-85203 
Wydatki bieżące jednostek budżetowych 

związane z realizacją ich statutowych zadań 
178.354 zł 

Rada w głosowaniu imiennym – jednogłośnie (21 głosów „za”)przyjęła powyższą poprawkę .  

W dalszej części posiedzenia Rada w głosowaniu imiennym: 15 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 6 głosów „ wstrzymujących się”– podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie 

na rok 2022. 

Uchwała wraz z autopoprawką i raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 13 

do protokołu 

Ad. pkt 7 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Biała odczytała Sprawozdanie z działalności 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie za II kwartał 2022r. – zał. nr 14 do 

protokołu. Uwag nie wniesiono.  

Ad. pkt 8. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie 

oraz prac między sesjami  - stanowi zał. nr  15 do protokołu. 

Ponadto Burmistrz przedstawił nowo zatrudnionych dyrektorów i kierowników podległych 

jednostek. 

Ad. pkt 9. 

Radny Rafał Rypina zwrócił się z zapytaniem – czy miasto złożyło wniosek do rządowego 

funduszu rozwoju dróg. 

Ad. pkt 10. 

Odpowiedzi na powyższe pytanie udzielił Naczelnik Rozwoju Miasta Kamil Lizurej, że nie 

składano wniosków, bo miasto nie posiada dokumentacji technicznej na budowę. 

Ad. pkt. 11.  Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Czesław Ćwik zwrócił się z zapytaniem, kiedy zostanie uruchomione Centrum 
Opiekuńczo – Mieszkaniowe, jakie są przewidywane stanowiska, ile będzie miejsc pracy.  
Zgłosił wniosek aby taka informacja została przekazana w przestrzeni publicznej wcześniej – 
tak żeby mieszkańcy wiedzieli jakie  będą  stanowiska pracy i  wiedzieli na jakie stanowiska 
mogą tam liczyć, jakie będą  wymagania.  
Zwrócił się również z zapytaniem o grób Patrona miasta Wojciecha Kętrzyńskiego: Kiedy 
były wykonane czynności porządkowe, jakie są plany zadbania o grób, żeby on był po prostu 
czysty i kto ostatni raz wykonywał prace porządkowe? 
Radny Tomasz Komorowski zwrócił się z zapytaniem w sprawie przyznania jednorazowej 
nagrody dla nauczycieli: 
- Czy kierownicy jednostek oświatowych składali wnioski do Burmistrza Miasta  
o przydzielenie takiej nagrody nauczycielom? 
- Czy pracownicy administracyjni otrzymali podobną nagrodę, jak nie to dlaczego? 
- Jaką kwotę przeznaczono na tę nagrodę i z jakich środków ją wypłacono? 
- Jaki charakter miała ta nagroda i za co? 
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Ad. pkt 12. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została 

udzielona odpowiedź. 
Na poprzedniej sesji radni nie wnieśli interpelacji i zapytań 

Ad. pkt 13. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka przekazał informację, że będzie chciał w tym roku 

zapewnić opiekę dla grobu patrona miasta.  

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel przekazał informację, że uruchomienie Centrum Opiekuńczo 

– Mieszkaniowego nastąpi z końcem listopada.  

Radny Rafał  Rypina zgłosił wniosek o odwołanie radnego Dariusza Duczka z funkcji 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kętrzynie, radnego Mariana Toruńskiego z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kętrzynie i jednocześnie Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, radnego Andrzeja Niedźwieckiego z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kętrzynie i jednocześnie Przewodniczącego 

Komisji Gospodarki Komunalnej oraz radnego Krystiana Abramowicza z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kętrzynie i jednocześnie Przewodniczącego 

Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych. 

Radna Marzena Gajek złożyła rezygnację z prac w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Zbigniew Nowak przekazał informację, że w marcu złożył do Kancelarii  Sejmu 

petycję  w sprawie zmiany treści art. 18 a ustawy o samorządzie gminnym, dotycząca komisji 

rewizyjnej w zakresie rozszerzenia jej kompetencji kontrolnych na spółki komunalne.  

Radny Daniel Sapiński odniósł się do wyboru opiekuna młodzieżowej rady miejskiej…mam 

wrażenie, że w tej chwili interpretacja będzie taka, że rada miejska w Kętrzynie  jest 

przeciwna młodzieżowej radzie miasta i tego się obawiam…rozumiem dwie strony głosujące, 

uważam, z racji zawodu który wykonuję potrafię przyjąć kilka perspektyw …ja 

zagłosowałem za tylko dlatego, że przyjąłem perspektywę młodych ludzi, którzy wyrazili 

wolę, żeby Pani…Katarzyna Kopeć  była ich opiekunem i tylko dlatego się zgodziłem, 

natomiast cała procedura wzbudzała we mnie trochę emocji, już mówiłem to na poprzedniej 

sesji, kiedy do materiałów dla radnych wchodzi 4 kandydatów, a później na sesji zostaje już 

tylko jeden, bo reszta okazuje się, że rezygnuje i dzisiaj sytuacja miała podobny przebieg, że 

znowu w materiałach było dwoje kandydatów, na komisjach było dwoje kandydatów, my się 

przygotowujemy do  tego, żeby sobie wybrać tego kandydata, a na koniec mamy wybór tylko 

jednego kandydata, bo się okazuje, że jeden rezygnuje i się zastanawiam dlaczego Pan 

Zastępca nie zrezygnował podczas posiedzenia młodzieżowej rady, bo wiem że takowe miało 

miejsce i teraz wychodzi młody człowiek i zadaje pytanie, dlaczego jesteśmy przeciwko nim, 

bo mniej więcej tak to wygląda…warto byłoby się pochylić, żeby tych młodych ludzi 

zjednoczyć, przestać uprawiać jakieś niepotrzebne spory... Myślę, że obie strony głosujące 

miały trochę racji, natomiast ważna jest tutaj perspektywa młodych ludzi i warto jest żebyśmy 

pokazali tym młodym ludziom jakiś fajny kierunek pracy na rzecz miasta i mieszkańców  

i taki kierunek pokazaliśmy przy zmianach w budżecie kiedy można było zrobić przerwę  

i wypracować kompromis i o to w tym wszystkim chodzi.  

Radny Czesław Ćwik powiedział, że faktycznie tak było, że młodzież która nas odwiedziła 

postawiona została w bardzo niekomfortowej sytuacji. Z-ca zrezygnował sam ale mam 

wrażenie, że właśnie niedopuszczenie tych kandydatur do tej funkcji to może być też obrona 

młodych ludzi przed polityką. Ja bym chciał, żeby tam stanął nie polityk, oczywiście to 

młodzieżowa rada sama wyznacza kandydatów, wiec to oni zadecydują kogo chcieliby mieć 

w swoim gronie, natomiast mam taki apel i mam nadzieję, że kolego Danielu się zgodzisz 

(zwrócił się do Radnego Daniela Sapińskiego), widziałbym tam Ciebie, oczywiście jest to 

wola młodzieżowej rady ale masz podejrzewam, że z nią kontakt, fajnie by było żebyś się 

zgodził, żebyście porozmawiali. Chętnie za taką kandydaturą zagłosuję. Pomóżmy też tym 

młodym ludziom, bo oni dopiero w samorząd wchodzą i to jest ich pierwszy krok i oni też 
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mogą nie znać wszystkich osób w Kętrzynie, które byłyby świetnym wyborem do tego typu 

przedsięwzięcia, dlatego apeluję do Ciebie Danielu abyś się zgodził porozmawiać  

z młodzieżową radą i żebyśmy wszyscy wspólnie poszukali godnych kandydatów. Jeżeli 

wspólnie z młodzieżą to przeanalizujemy to na pewno dojdziemy do konsensusu.    

Całość dyskusji dostępna:   

https://esesja.tv/transmisja/29244/lix-sesja-rady-w-dniu-czwartek-8-wrzesnia-2022.htm 

Następnie Przewodniczący odczytał informację  Burmistrza Miasta z dnia 5 września br., że 

zostały rozpoczęte prace nad projektem budżetu miasta na rok 2023, radni i komisje rady 

mogą składać wnioski dotyczące projektu budżetu miasta Kętrzyn na rok 2023 w terminie do 

30 września br. Wnioski powinny zawierać wszelkie dane pozwalające na ich ewentualne 

uwzględnienie w projekcie uchwały budżetowej. 
Ad. pkt 14. 

Protokół z LVI sesji Rady Miejskiej z dnia 30 czerwca  2022 r., został przyjęty  
w głosowaniu imiennym, jednogłośnie. Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. 
nr 15 do protokołu. 

Ad. pkt 15. 
Protokół z LVII sesji Rady Miejskiej z dnia 8 lipca 2022 r., został przyjęty w głosowaniu 
imiennym, jednogłośnie: Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 16  
do protokołu. 

Ad. pkt 16. 
Protokół z LVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 18 sierpnia 2022 r., został przyjęty  
w głosowaniu imiennym jednogłośnie: Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. 
nr 17 do protokołu. 

Ad. pkt 17. 
Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej  Dariusz Duczek 

zamknął LIX sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

 

Pełny przebieg obrad LIX Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP Urzędu 

Miasta Kętrzyn. https://esesja.tv/transmisja/29244/lix-sesja-rady-w-dniu-czwartek-8-wrzesnia-2022.htm 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

 

 
Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 
Dariusz Duczek (-) 
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